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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde tisdag 2024-01-23  
  
Ordföranden öppnade dagens möte med att hälsade alla välkomna.  
Mötet hölls i konferensrum Sani i V2 på Ringhals. 
  
1. Föregående mötesprotokoll  
  
Protokoll från styrelsemöte 2023-11-28 gicks igenom och lades till 
handlingarna.  
  
2. Rapporter och skrivelser 
 
Inget nytt. 
Rita påminde om att Hallands Bildningsförbund utbud för 2024 finns att se på 
www.hbf.se 
 
3. Ekonomi   
 
Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge. 
Ringhals har meddelat att föreningen beviljas ett bidrag på 35000 kr för 2024. Vi 
hade äskat 55000 kr. 
Rita presenterade ett förslag på budget för 2024. Förslaget bearbetades och tas upp 
igen på nästa styrelsemöte, då Rita har sammanställt den ekonomiska redovisningen 
inför årsmötet. 
Rita har skickat ut faktura på medlemsavgift för 2024 till samtliga medlemmar via 
mail/brev. 
 
Att ta upp på nästa styrelsemöte: ”Ändra till ett fasträntekonto för att få bättre ränta 
på delar av tillgångarna.”  
 
4. Medlemsläget  
  
I dagsläget har RIVET 280 medlemmar (3 nya medlemmar i år hittills). 
  



5. Program/Mötesplan 2024 och framåt 
 

Genomgång av aktivitetslistan. 
 

Vårens och höstens verksamheter, se aktivitetslistan i Dropbox. 
 
Genomförda aktiviteter i närtid: 
 
Julbord 7/12 
85 deltagare anmälda. 
 
I närtid: 
 
Falkenbergsrevyn 
Den 8/2 åker vi till Falkenberg för lunch och revybesök. 50 st är anmälda (46 
personer åker buss). Ulf skickar deltagarinformation till Åke för bussresan, eftersom 
han själv inte åker med.  
 
Årsmöte 
Bokat till fredagen den 22/3. Infocenter är bokat kl 8-13, Åke förlänger till kl 14.  
 
Program: 
08.00 Åke hälsar välkomna och informerar föreningens program under 2024 
 (det som är beslutat) 
08.30 Andreas Ahagen informerar om avvecklingen av R1-R2 
10.00 Kaffe 
10.30 Årsmötesförhandlingar 
11.30 Bensträckare 
12.00 Björn Linde informerar om Ringhals i dagsläget 
13.00 Lunch (förslag Landgång i Infocenter, Monica undersöker till nästa möte) 
 
Rolf Sandberg informerade sig om styrelsemedlemmarnas fortsatta deltagande i 
styrelsen. Han kontaktar de som inte var närvarande i dag samt övriga funktioner 
inför årsmötet, och överlämnar Valberedningens förslag till Åke. 
 
Ulf skickar ut inbjudan till Årsmötet och begäran om anmälan (för planering av 
fikabröd/mat) under v 7. Nisse lägger ut information på hemsidan om datum för 
Årsmötet och påminnelse om motioner till styrelsen. Motioner bör vara styrelsen till 
handa senast 18/2, för att vi ska hinna behandla dem på nästa styrelsemöte. 
 
 
Studiebesök Varbergs Energi 
Åke undersöker om det går att få till ett studiebesök där någon gång i april. 
 
Endagsutflykt Ästad – Österöö 
Monica undersöker om möjligheterna till studiebesök på Ästad Vingård och Österöö 
fårfarm i maj/juni. 
 



Höstmöte 
Infocenter är bokat den 12/11 kl 8-13. Björn Linde deltar 08.30-09.30. 
Monica kontaktar Lennart Palm om del 2 i hans föredrag ”Från Gravallvarligt till 
Dödskul” 
 
 

6. Webbfrågor  
  

Åke har skaffat en ny mailadress rivet@outlook.com till den nya datorn. Föreningens 
mailadress ringhalsveteranerna@rivet.se vidarebefordras till den nya adressen. 
 
Nisse vill att styrelsen utser någon att fotografera och skriva text till hemsidan, i 
förväg i de fall han själv inte deltager (det behöver inte vara någon i styrelsen utan 
kan vara någon deltagare). Hemsidan blir mer levande om vi har material att 
presentera där.  
 

7. Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor diskuterades. 
 
8. Nästa styrelsemöte  
  

Nästa styrelsemöte tisdag 2024-02-20 kl.10.00 (lokal meddelas senare). 
 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 
 
 
…………………………..   …………………………………..  
Monica Karlsson    Åke Wallin  
Protokollskrivare   Ordförande 

 


